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Stayer László polgármester 

Nagy tisztelettel és szeretettel köszöntök mindenkit, aki az ülésünkön megjelent! A 
kamerákon keresztül nagy tisztelettel köszöntöm Szécsény város polgárait is! 
Ketten jelezték, hogy nem tudnak részt venni az ülésen, és ketten jelezték, hogy 
később fognak csatlakozni hozzánk. 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület határozatképes, így az ülésünket megnyitom 
(1400 órakor). Tisztelettel kérem képviselőtársaimat, hogy a meghívóban feltüntetett 
napirendeket tárgyaljuk meg. Van-e valakinek kiegészítő javaslata? 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Kettő bejelentésem lenne az egyebek napirend keretében. 

Stayer László polgármester 

A fenti kiegészítéssel együtt javasolom, hogy a meghívóban leírt napirendi pontokat 
tárgyaljuk meg. Aki ezzel egyetért, kérem, hogy igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület az alábbi napirendet egyhangúlag elfogadta. 
 
Napirend:  
1.  Előterjesztés a 2011. évre szóló ivóvíz és, szennyvíz szolgáltatás díjának 

megállapítására 
2.  Előterjesztés a 2011. évre szóló a hulladékkezelési közszolgáltatatás díjának 

megállapítására 
3.  2011. I. félévi munkaterv elfogadása 
4.  2011. évi rendezvénynaptár jóváhagyása 
5.  Előterjesztés a Cigány Kisebbségi Önkormányzattal kötendő együttműködési 

megállapodásról 
6.  Tájékoztató a 2010. évi költségvetés I-III. negyedévi teljesítéséről  
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7.  Előterjesztés az önkormányzat 2011. évi költségvetési koncepciójára  
8.  Előterjesztés az autóbusszal végzett menetrendszerinti személyszállításra kért 

ajánlatok elbírálására 
9. Egyebek  

9.1 Képviselői bejelentések 
 
 
Napirend előtt :  
A polgármester tájékoztatója a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a meghozott 
határozatok végrehajtásáról 

Stayer László polgármester 

Tisztelt Képviselő-testület! 
A legutóbbi, munkaterv szerinti ülésünket 2010. november 30-án tartottuk, azóta az 
alábbi fontosabb események történtek: 
-  December 1-jén a Városmag II. beruházás kivitelezőivel az Egészségügyi Centrum 

orvosi műszereinek beszállítójával, illetve egy leendő befektetővel folytattam 
tárgyalásokat. 

-  December 2-án délelőtt az Észak-Nógrád Vízmű Kft. Taggyűlésére került sor, ahol 
a Vízmű Felügyelő Bizottságába választottak.  
Délután az alpolgármester asszonnyal Budapesten jártunk, ahol az Egészségügyi 
Centrum egy lehetséges vezetőjével tárgyaltunk. 

-  December 3-án délelőtt Zsolnai Györgyné igazgató asszonnyal és Szenográdi 
Tamás igazgatóhelyettes úrral a Nagykürtösi Szakközépiskola vezetőjének 
meghívására, az iskola 30. éves fennállásának ünnepi összejövetelén vetünk részt. 
A két oktatási intézmény együttműködési megállapodást kötött kulturális és sport 
rendezvények tartására, a diákok közötti új baráti kapcsolatok kialakítására, 
továbbá pedagógia és szakmai tapasztalat, valamint információcsere céljából. 
Nagyon jó hangulatú és barátságos összejövetelen vettünk részt. Bízunk benne, 
hogy gyümölcsöző lesz a kapcsolat a két intézmény között.  

 - Onnan visszaérkezve dr. Nagy Andor országgyűlési képviselő úrral együtt 
tárgyaltunk Gulyás Imre úrral, aki a Tommy-Invest Kft. tulajdonosa, az 
elektronikai üzem fejlesztésének lehetőségéről. Mindhárman kifejeztük 
együttműködési és segítő szándékunkat új munkahelyek teremtésének reményében. 
Nagyon bizakodó vagyon e tekintetben. 

-  Ugyanezen a napon este került sor a Gimnázium végzős diákjainak szalagavató 
ünnepségére, ami egy nagyon színvonalas rendezvény volt. Szívből gratulálok az 
iskolának, a végzős diákoknak és a pedagógusoknak is ehhez a szép 
rendezvényhez. Természetesen a szülőknek is köszönjük az áldozatos munkájukat.   

-  December 4-én a labdarúgócsapat évzáró rendezvényén vettem részt Smelkó István 
és Pintér Sándor képviselőtársaimmal. 

-  December 5-én, vasárnap délután Benczúrfalván, majd Pösténypusztán tartottunk 
Mikulás-ünnepséget Smelkó István képviselőtársam és Velenczei Norbert úr 
társaságában és szervezésében. A két helyszínen Andi Színjátszósai adtak kedves 
kis műsort. Mindkét helyen nagy örömmel és szeretettel fogadták ezt az új 
kezdeményezést. Mi is nagyon jól éreztük magunkat. Itt szeretném megköszönni 
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Reznicsek Sándornak, a Városüzemeltetési Kft. dolgozójának segítségét, aki a 
székek szállításában segédkezett, és a benczúri Szabó Józsefné, Marikának és a 
pöstényi Balázs Györgyné, Jolikának, hogy a rendezvény helyszínét biztosították.  

-  December 6-án délelőtt az Észak-Nógrád Vízmű Kft. Felügyelő Bizottságának 
ülésén vettem részt. 

-  Ugyanezen a napon délután a Szécsényi Amatőr Futók Társasága által szervezetett 
VIII. Mikulás-futáson képviseltem az önkormányzatot. 

-  December 7-én a Nógrád Megyei Területfejlesztési Tanács felügyelő bizottsági 
ülésén vettem részt, ahol a FEB elnökének választottak. 

-  Ezt követően az alpolgármester asszonnyal a Remondis cég képviselőjével 
tárgyaltunk. Annyit kell erről tudni, hogy perben állunk ezzel a céggel, és keressük 
a peren kívüli megegyezés lehetőségét. Mindkét fél kifejezte ebbéli szándékát. 

-  Ezen a napon tárgyaltunk még egy befektető érdeklődővel munkahelyteremtés 
érdekében. 

-  December 8-án Fogadónapot tartottam. 
-  December 9-én délelőtt Andi Színjátszósaival Balassagyarmaton jártunk, ahol több 

mint 300 óvodásnak adtuk elő a Dzsungel könyve musicalt. 
- December 9-én délután a Szécsény és Térsége Egészségügyi Centrum Nonprofit 

Közhasznú Kft. tartotta taggyűlését, ezen vettem részt. 
-  December 10-én délelőtt Régiós Önkormányzati Fórumon vettem részt 

Salgótarjánban,  ahol a 2011-2013. évi régiós pályázatokról kaptunk tájékoztatást. 
-  December 10-én rendezték meg a Lipthay Béla Mezőgazdasági Szakképző Iskola 

és Kollégium végzős diákjainak szalagavató ünnepélyét. Ezen az ünnepségen dr. 
Nagy Andor országgyűlési képviselő úrral együtt vettem részt. 

-  December 12-én délután az alpolgármester asszonnyal és Varga Béla képviselő 
úrral az Egészségügyi Centrum egy lehetséges működtetőjével tárgyaltunk, illetve 
jártuk be az intézményt. 

-  December 13-án a Szécsény és Térsége Egészségügyi Centrum Nonprofit 
Közhasznú Kft. taggyűlésén vettem részt.  

 
Továbbá tájékoztatni szeretném Tisztelt Képviselőtársaimat, hogy a november 30-i 
testületi ülésen hozott határozatok végrehajtására a szükséges intézkedéseket 
megtettük. 
Kérem tisztelettel tájékoztatóm szíves tudomásul vételét! 
 
A képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul vette. 
 
Napirend:  
1.  Előterjesztés a 2011. évre szóló ivóvíz és, szennyvíz szolgáltatás díjának 

megállapítására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Az írásos előterjesztést képviselőtársaim megkapták. Az előterjesztést a Pénzügyi 
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Bizottság is megtárgyalta, s mivel az elnök úr nincs jelen, kérem a rangidőst, Juhász 
Miklós képviselő urat, hogy tájékoztassa a testületet a döntésükről. 

Juhász Miklós képviselő 

Az előterjesztést a bizottság megtárgyalta a tegnapi napon, különösebb vita nem 
alakult ki. A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag, 5 igen szavazattal elfogadta az 
előterjesztést, és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek is.  

Stayer László polgármester 

Köszönöm szépen! Annyit szeretnék kiegészítésképpen hozzáfűzni, hogy az ÉRV Zrt-
vel van egy 2012-ig szóló szolgáltatási szerződésünk. A társaság az előterjesztésében 
egy 3,5 %-os díjemelést javasolt, amelyet a vízmű társulás elfogadott. A számadatokra 
vonatkozóan szeretném azt jelezni, hogy a lakossági ivóvíz-szolgáltatás díja 13 Ft-tal 
emelkedne köbméterenként, és a csatornahasználati díj szintén 13 Ft-tal emelkedne 
köbméterenként. Képviselőtársaimat kérdezem, hogy van-e hozzáfűznivalójuk. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Tisztelt Képviselőtársaim! Annak idején, amikor megfogalmaztuk választások előtt az 
Új Szécsényi Tervünket, abban szerepelt egy olyan mondat is, hogy meg fogjuk 
vizsgálni azt, hogy hogyan tudnánk az ivóvíz és szennyvíz árát a lakosság, illetve a 
közüzemek számára is csökkenteni. Tekintettel arra, hogy ez az idő, amióta mi a 
feladatunkat ellátjuk, kevés volt, hogy erre tanulmányokat és különböző vizsgálatokat 
készítsünk, illetve különböző lehetőségeket megvizsgáljunk, és tárgyalásokat 
kezdjünk, nyilván nem tudok önök elé tárni egy alternatív variációt erre az 
előterjesztésre, ezért én tartózkodni fogok, de javaslom, hogy az elkövetkező évben 
mindenképpen csináljunk egy olyan felmérést, hogy hogyan tudnánk esetleg valóban 
csökkenteni ezeket az árakat. Hiszen, ha nem is a megyében, de országos szinten igen 
magas vízdíjat fizetünk havonta. Köszönöm, ennyit szerettem volna mondani. 

Stayer László polgármester 

Köszönöm! Annyival szeretném kiegészíteni, hogy ugye társulás keretében működik 
itt a vízszolgáltatás, és mi is szembesültünk azzal az elmúlt időszakban, hogy a 
környéken sokkal alacsonyabbak a vízdíjak, legalább is ezt hallottuk mi is. Nos ez, 
így, ebben a formában nem igaz. Erről kaptunk tájékoztatást, hogy mivel a társulás 
egységes vízdíjat fizet, így itt a környező településeken mindenki ugyanazt a díjat 
fizeti. Illetve kértünk információt a salgótarjáni és balassagyarmati díjakról is, ott is 
magasabb összegek vannak, igaz, hogy ez minket nem vigasztal, de tény. Abban 
teljesen egyetértek alpolgármester asszonnyal, hogy annak a lehetőségét meg kell 
vizsgálni, hogy hogyan tudjuk csökkenteni az árakat. Az is tény, hogy ebben a két 
hónapos időintervallumban ez lehetetlen lett volna, hogy ezt megoldjuk. Amint az 
előbb is mondtam, még egy másfél évig tartó szerződés köt minket, annak a 
felülvizsgálata is szükséges.  
Amennyiben nincs egyéb kiegészíteni való, akkor az előterjesztésben szereplő 
rendelettervezetet javaslom elfogadni. Mivel rendeletalkotásról van szó, öt igen 
szavazat szükséges, ezért tisztelettel kérem képviselőtársaimat, hogy e szerint tegyék 
meg voksukat.   



 5 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Én vagyok nehéz helyzetben, de mivel nincs más alternatíva, sajnos akkor, de nagyon 
nehéz szívvel, elfogadom.  

Stayer László polgármester 

Mi sem nagyon szívesen, de egyelőre ez van. Kérem, aki a rendelettervezettel egyetért, 
igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 5 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi rendeletet alkotta:  
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
19/2010.(XII.15.) önkormányzati rendelete 

az önkormányzati tulajdonú vízi közmőbıl szolgáltatott 
hálózati ivóvíz- és szennyvízcsatorna-szolgáltatás  

lakossági és közületi díjáról 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az 1990. évi 
LXXXVII. törvény 7. § (1) bekezdésében kapott felhatalmazás 
alapján, a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. tv 16. § (1) 
bekezdésében meghatározott feladatkörében eljárva a következőket 
rendeli el: 

 
1. § 

Szécsény város területén az Északmagyarországi Regionális 
Vízművek ZRt. által végzett ivóvíz-szolgáltatás 2011. évi díjai:   
 
a) Lakossági fogyasztók részére:  403 Ft/m3 +  ÁFA 
b) Közületi fogyasztók részére:    484 Ft/m3 +  ÁFA  

2. § 
Szécsény város területén az Északmagyarországi Regionális 
Vízművek ZRt. által végzett szennyvíz-csatornaszolgáltatás 2011. évi 
díjai: 

 
a) Lakossági fogyasztók részére:  386 Ft/m3 + ÁFA 
b) Közületi fogyasztók részére:   343 Ft/m3 + ÁFA 
 

A csatornaszolgáltatási díjat terheli a külön jogszabályban 
meghatározott számítás szerinti vízterhelési díj.  

 
3. § 

E rendelet a belső piaci szolgáltatásokról szóló, az Európai Parlament 
és a Tanács 2006/123/EK irányelvnek való megfelelést szolgálja. 
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4. § 
Ez a rendelet 2011. január 1-jén lép hatályba, ezzel egyidejűleg 
hatályát veszti a 28/2008.(XII.17.) önkormányzati rendelet. 
 
Szécsény, 2010. december 14. 

 
Bartusné  

dr. Sebestyén Erzsébet s.k. 
címzetes főjegyző 

Stayer László s.k. 
polgármester 

 
 
2.  Előterjesztés a 2011. évre szóló a hulladékkezelési közszolgáltatatás díjának  

megállapítására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Az előterjesztést a Pénzügyi Bizottság is megtárgyalta, kérem Juhász Miklós képviselő 
urat, tájékoztasson minket a döntésükről. 

Juhász Miklós képviselő 

Az előterjesztést megkaptuk, és a tegnapi napon megtárgyaltuk. Sok vita itt sem volt, 
hiszen olcsóbb lesz a szemétszállítás, és ez örömhír. Természetesen elfogadták, 5 igen 
szavazattal. Kéri képviselőtársait, hogy szintén fogadják el. 

Stayer László polgármester 

Köszönöm! Valóban jó hír, hogy a szállítás díja csökkenne, mégpedig abból 
kifolyólag, hogy elvileg behajthatatlan tartozásokat tudott a cég visszaforgatni a 
gazdálkodásába, és ez tette lehetővé azt, hogy csökkenjen a szolgáltatás díja, ami 
kerekítve 1.420 Ft/hó díjat jelent.  
Kérdezem képviselőtársaimat, hogy van-e valakinek hozzáfűznivalója az 
elhangzottakhoz. 

Több képviselő:  

Örülünk neki, hogy olcsóbb lesz a szolgáltatás. 

Stayer László polgármester 

Valóban örülünk. Kérem, hogy aki az előterjesztésben szereplő rendelettervezettel 
egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 5 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi rendeletet alkotta:  
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
20/2010.(XII.15.) önkormányzati rendelete 
a hulladékkezelési közszolgáltatatás díjáról 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a hulladék-
gazdálkodásról szóló 2000. évi XLIII. törvény 23. § f) pontjában 
kapott felhatalmazás alapján, a helyi önkormányzatokról szóló 1990. 
évi LXV. tv 16. § (1) bekezdésében meghatározott feladatkörében 
eljárva a következőket rendeli el:  

1. § 
A lakossági kommunális szilárd hulladék elszállításáért és kezeléséért 
2011. január 1-től az alábbi díjat kell fizetni:  

1.135 Ft + 25 % ÁFA/hó, összesen kerekítve 1.420 Ft/hó.  
2. §  

E rendelet a belső piaci szolgáltatásokról szóló Európai Parlament és 
Tanács 2006/123/EK irányelvnek való megfelelést szolgálja. 

3. § 
Ez a rendelet 2011. január 1-jén lép hatályba. Ezzel egyidejűleg 
hatályát veszti a 22/2009.(XII.30.) önkormányzati rendelet.  

Szécsény, 2010. december 14. 
 

Bartusné  
dr. Sebestyén Erzsébet s.k. 

címzetes főjegyző 

Stayer László s.k. 
polgármester 

 
 
3.  2011. I. félévi munkaterv elfogadása 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Szervezeti és működési szabályzatunk szerint a képviselő-testület rendes üléseit a 
féléves munkaterv szerint tartja. Javaslatot kértünk minden képviselőtől, 
alpolgármestertől, jegyzőtől, a település országgyűlési képviselőjétől, illetve a helyben 
működő parlamenti pártok vezetőitől. Módosító javaslat nem érkezett, ezért kérem, 
hogy az előterjesztésben leírtak szerint fogadjuk el a következő évi első féléves 
munkatervünket. Van-e valakinek most észrevétele, módosító javaslata? 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Mivel nincs hozzászóló, az előterjesztés szerint bocsátom elfogadásra a 2011. I. félévi 
munkatervet. Kérem, aki azzal egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze.  
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Fentiek után a képviselő-testület 5 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
213/2010.(XII.14.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2011. I. 
félévi munkatervét a melléklet szerint elfogadja. 
Munkaterv a határozat melléklete. 
Megbízza a polgármestert, hogy a képviselő-testület munkájának 
előkészítésében érdekelteket a munkatervben foglaltakról tájékoztassa. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester 

 

Határozat melléklete a jegyzőkönyvhöz csatolva. 
 
 
4.  2011. évi rendezvénynaptár jóváhagyása 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Smelkó István képviselő, az oktatási bizottság elnöke 

 

Stayer László polgármester 

Tisztelettel kérem Smelkó István képviselő urat, a napirend előterjesztőjét, tegye meg 
tájékoztatóját. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

A 2011. évi rendezvény naptár tervezetbe tulajdonképpen az első negyedévre a 
művelődési központba nem nagyon terveztünk programot, mert nem tudjuk, hogy a 
felújítás miatt, hogyan fog alakulni a helyzet. De a város intézményeiben meg fogjuk 
valósítani azokat, amelyeket terveztünk. A megküldött anyaghoz képest két 
módosításom lenne: szeretnénk egy idősek napi rendezvényt lebonyolítani a városban, 
ami kimarad belőle, valamint egy jótékonysági bált szeretnénk szervezni a beteg 
gyermekek javára, és ennek a bevételéből támogatni a „Beteg Gyermekekért 
Alapítványt”. A többi rendezvényükre van egy visszatérő periódus, sok olyan van, ami 
már évek óta működik a városban. Egy nagyon szép rendezvényünk lesz május 
hónapban, amikor is az Iglice néptánc együttessel szeretnénk egy közös programot 
megvalósítani, egy Regionális Néptánc Fesztivált szeretnénk rendezni a városban, 
amire pályázati forrást fogunk nyerni. A szakmai szervezetek részéről is 
meghallgatásra talált a kérésünk, és ez egy elég nagy megmérettetés lesz a gyermekek 
számára. Tulajdonképpen mindent igyekeztünk belevenni, amit bele szoktunk, 
felmértük az igényeket, felmértük a lehetőségeket, vannak benne olyan dolgok, amik 
még pályázatfüggők, és van sok olyan benne, ami megnyert pályázatokra támaszkodik, 
úgyhogy szerintem gazdag program vár a városra, reméljük, hogy a környezet is most 
már megfelelő lesz, és az építkezések lassan levonulnak a belvárosi részről.  
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Az oktatási bizottság megtárgyalta a rendezvénynaptár tervezetét, és 4 igen szavazattal 
elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. Köszönöm szépen, ennyit szerettem 
volna elmondani. 

Stayer László polgármester 

Köszönöm szépen! Kérdezem képviselőtársaimat, hogy van-e egyéb hozzáfűznivalója 
valakinek.  
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Csak annyit fűzök hozzá, hogy én is bízom benne, hogy sikerül ezeket a 
rendezvényeket megtartani, és akkor tényleg egy tartalmas év vár ránk. Kérem, hogy 
aki az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadja, igennel és 
kézfenntartással jelezze! 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 5 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
214/2010.(XII.14.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a város 2011. 
évi rendezvény-naptárát az előterjesztésnek megfelelően, a határozat 
melléklete szerint elfogadja. 
 
Megbízza a Krúdy Gyula Városi Művelődési Központ és Könyvtár 
igazgatóját, hogy a rendezvénynaptárt a lakosság széles köre számára 
tegye közzé.  
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Művelődési központ igazgatója 
 

Határozat melléklete a jegyzőkönyvhöz csatolva. 
 
 
5.  Előterjesztés a Cigány Kisebbségi Önkormányzattal kötendő együttműködési 

megállapodásról 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

Stayer László polgármester 

Az írásos anyagot képviselőtársaim megkapták, a tervezetet a Cigány Kisebbségi 
Önkormányzat is megtárgyalta a november 30-i ülésén, és elfogadta azt. Kérdezem 
képviselőtársaimat, hogy van-e ezzel kapcsolatban kérdésük, hozzáfűznivalójuk? 
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Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Bízunk benne, hogy sikeresen együtt tudunk működni.  

Stayer László polgármester 

Én is annak szeretnék hangot adni, hogy bízom benne, hogy gyümölcsöző lesz az 
együttműködés, ahogyan eddig is együtt tudtunk működni a kisebbségi 
önkormányzattal, vezetőivel.  
Kérem, aki az előterjesztésben szereplő együttműködési megállapodással egyetért, 
igennel és kézfenntartással jelezze! 
 
A képviselő-testület a tervezetet elfogadva, 5 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
  

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
215/2010.(XII.14.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 
összhangban a 46/2010.(XI.30.) számú Cigány Kisebbségi 
Önkormányzati határozattal – elfogadja a határozat mellékletét képező 
együttműködési megállapodást. 
 
Határidő: azonnal, illetve folyamatos 
Felelős: Stayer László polgármester 

 

Határozat melléklete a jegyzőkönyvhöz csatolva. 
 

 
6.  Tájékoztató a 2010. évi költségvetés I-III. negyedévi teljesítéséről 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Az önkormányzat költségvetését a képviselő-testület a 2/2010.(I.27.) számú 
rendeletével 1.095.380 E Ft bevétellel, 1.229.050 E Ft kiadással és 133.670 E Ft 
hitellel fedezett hiánnyal fogadta el. A képviselő-testület a költségvetési rendeletet a 
2010.I.-III. negyedév során három alkalommal módosította. Az előirányzott 1.782.340 
Ft pénzforgalmi bevételből 1.630.074 E Ft, a tervezett 1.940.099 E Ft pénzforgalmi 
kiadásból 1.620.111 E Ft teljesült. Kifizetetlen szállítói számláink állománya a 
beszámolási időszak zárásakor, 2010. szeptember 30-án: 145.408 E Ft, ebből peresített 
számlakövetelés a Remondis Kft felé 90.909 E Ft. A működési szállítói számlák 
állománya 53.064 E Ft, kifizetetlen fejlesztési számlák állománya 1.435 E Ft. Az 
önálló intézményünk - az iskoláról van szó - működési szállítói állománya: 21.134 E 
Ft. Kintlévőségeink csökkentése érdekében az alábbi intézkedésekről tudunk számot 
adni: A helyi adó hátralékosokkal szemben éltünk az inkasszó kibocsátással és a 
közvetlen letiltással. Bankszámlára vezetett végrehajtást (inkasszót) 145 esetben 
nyújtottunk be 19.127 E Ft összegben, melyből 13.613 E Ft folyt be. 
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A gépjárműadó hátralékosokkal szemben folytatott intézkedés során 16 db gépjármű 
forgalomból történő kitiltása valósult meg.  2010. szeptember 30-ig 15 vállalkozással 
szemben van bejelentve a hitelezői igény, itt a fennálló követelés: 51.145 E Ft. 
Más szervek által kimutatott adók módjára behajtandó köztartozások (szabálysértési 
bírságok, helyszíni bírságok, közigazgatási bírságok, munkavédelmi-, munkaügyi 
bírságok, földhivatali igazgatási szolgáltatási díjtartozások stb.) végrehajtása 550 
esetben indult. 2010. szeptember 30-ig 230 db fizetési felszólítás küldtünk ki.  
Azt szeretném ehhez hozzáfűzni, hogy ezeknek a hátralékoknak a behajtása különösen 
nehéz, mert a nem fizető ügyfeleink általában szociálisan hátrányos helyzetűek, 
igazából letiltható jövedelmük nincs, lefoglalható vagyontárgyuk sincs, ezért a 
hátralékok behajtása igencsak nagy nehézségekbe ütközik. Az adósságkezelésben több 
lakbérhátralékos ügyfél vesz részt.  
A működésképtelen helyi önkormányzatok egyéb támogatására az önkormányzati 
miniszterhez nyújtottunk be kérelmet, erre április 26-án kilenc és félmillió forint 
összegű támogatás érkezett meg. A bevételi teljesítéssel kapcsolatos részleteket, mint 
ahogyan a kiadásokat is részletesen tartalmazza az előterjesztés. Annak nagyon 
örülünk, hogy az iskolán pályázati forrásokból szépült és gyarapodott az elmúlt 
időszakban is. A fejlesztési bevételek a 7. számú mellékletben találhatók.  
Ahogyan az összegzésben is szerepel, törekedtünk az önkormányzat gazdasági - 
pénzügyi egyensúlyának megtartására. Az önkormányzat intézményeinek működését 
megfelelő mértékben biztosítottuk. A személyi juttatások átutalása határidőben 
megtörtént. A rezsiszámlák 50%-os mértékű kifizetéséhez nagy segítséget nyújtott az 
önhiki és működésképtelen helyi önkormányzatok egyéb támogatása is. Az idei 
nyertes pályázatok pénzügyi teljesítés szerint kerülnek majd ez évi költségvetésbe, a 
saját forrást a költségvetésben biztosítottuk. A forráshiány a megtett intézkedések 
hatására is még igen magas, jelenleg a számba vett bevételek beszedése is nehéz, ezért 
a vállalt feladatok átgondolására és a kiadások csökkentésére van szükségünk. Azt 
hiszem, hogy ez elég súlyos.  
Kérem könyvvizsgáló urat, ismertesse a véleményét az előterjesztéssel kapcsolatban! 

Bata János bejegyzett könyvvizsgáló 

Köszöntöm a tisztelt Képviselő-testületet! Mint ahogy már tegnap a Pénzügyi 
Bizottsági ülésen is megvitattuk elég részletesen a 2010. évi költségvetés I-III. 
negyedéves végrehajtásáról szóló tájékoztatót, azt meg kell állapítanunk, hogy az 
önkormányzat rendkívül nehéz gazdasági helyzetben van. Ez jellemző volt sajnos az 
előtte lévő időszakra, de azt kell, hogy mondjuk, hogy a jelen ismeretek szerint az 
várható, hogy az elkövetkezendő időszak is ugyanilyen nehéz körülmények között fog 
eltelni. Azt, az elmúlt I-III. negyedév végrehajtásáról szóló előterjesztési anyagban, 
illetve a helyi adatokban, a mellékletekben egyértelműen láthatjuk, hogy jól 
gazdálkodott a nehéz körülmények között az önkormányzat, mert rendkívül szigorú 
takarékos gazdálkodást folytatott, amit mutatja az is, hogy mind az eredeti 
előirányzathoz képest, mind pedig a módosított előirányzatokhoz képest törekedett a 
bevételek minél hatékonyabb beszedésére, ugyanakkor viszont rendkívül takarékos 
kiadással gazdálkodott, visszafogta a kiadásokat. Ezt mutatja az is, hogy a bevétel 
1.630.074 E Ft-os szinten teljesült, ugyanakkor ez a kiadás szintjén 1.620.111 E Ft-on 
realizálódott. Azért lehet látni, hogy törekedtek a takarékos gazdálkodásra, 
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amennyiben mód és lehetőség volt rá, pályáztak mind az önhiki-re, mind pedig az 
elkülönített keretre, a belügyi keretre, amiből ugyancsak pénzt nyertek. Véleményem 
szerint ez az előterjesztés reális képet mutat az önkormányzat gazdálkodásáról, és 
kérem a tisztelt Képviselő-testületet, hogy a tájékoztatót fogadják el. Köszönöm ! 

Stayer László polgármester 

Köszönöm én is! A tájékoztatót a Pénzügyi Bizottság is megtárgyalta, kérem képviselő 
urat, hogy tájékoztasson minket döntésükről. 

Juhász Miklós képviselő 

A Pénzügyi Bizottság az előterjesztést a tegnapi ülésén megtárgyalta, és elfogadtuk. 
Kérem képviselőtársaimat is, hogy fogadják el! 

Stayer László polgármester 

Köszönöm! Van-e valakinek kérdése, hozzáfűznivalója? 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Amennyiben nincs, az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot bocsátom 
szavazásra. Aki elfogadja, kérem, igennel és kézfenntartással jelezze! 
 
Fentiek után a képviselő-testület 5 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 

216/2010.(XII.14.) számú határozata 
 

Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
előterjesztésnek megfelelően elfogadja Szécsény Város 
Önkormányzata 2010. évi költségvetésének I.-III. negyedévi 
teljesítéséről szóló tájékoztatót. 
 
Határidő: azonnal  
Felelős: Polgármester  

 
 
 

7.  Előterjesztés az önkormányzat 2011. évi költségvetési koncepciójára  
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Tisztelt Képviselő-testület! Az államháztartásról szóló 1992. évi XXXVIII. törvény 
70. § kimondja, hogy a következő évre vonatkozó költségvetési koncepciót a 
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polgármesternek november 30-ig - a választások évében legkésőbb december 15-ig - 
be kell nyújtania a képviselő-testületnek. A költségvetési koncepciót a költségvetés 
helyben képződő bevételeinek, az önkormányzat kötelezettségeinek, gazdasági 
programjában meghatározott feladatainak figyelembevételével kell összeállítani. 
Ebben a tervezési szakaszban kell és lehet áttekinteni a következő évre vonatkozó 
önkormányzati és a közigazgatási feladatokat és elképzeléseket. A koncepció 
előkészítése időszakában kell számba venni a forráslehetőségeket és rangsorolni a 
feladatokat, valamint a megvalósításukhoz szükséges pénzeszközök nagyságát és 
ütemezését. A koncepció készítés célja, hogy kerüljön meghatározásra a költségvetés 
tervezésnek a szempontrendszere, legyen kimutatva, hogy a működési és felhalmozási 
jellegű kiadások finanszírozásán felül mutatkozik-e szabad forráslehetőség, vagy 
forráshiánnyal kell továbbra is számolni. A Magyar Köztársaság 2011. évi 
költségvetéséről szóló törvényjavaslat első változata T1498 számon, amely alapját 
képezi a költségvetési koncepció összeállításának. Ennek a törvényjavaslatnak a 
végszavazása december 23-án lesz. Bízunk benne, hogy a gazdaságot befolyásoló 
feladatokat így annak teljesítőképességét, 2011-től a Kormányzat új, 
növekedésorientált gazdaságpolitikájának alkalmazása révén várhatóan mind a 
külső, mind a belső feltételek oldaláról a megelőző időszaknál kedvezőbb tendenciák 
alakítják majd. A 2011. évi költségvetési törvénytervezetben lényeges, 2,6%-os 
növekedéssel számol a Kormány. A személyi jövedelemadó eddigieknél alacsonyabb 
mértékkel történő egykulcsossá alakítása, és a bevezetésre kerülő családi 
adókedvezmények rendszerének bevezetésével csökkenteni kívánják a lakosság 
adóterhelését, egyben növelni a rendelkezésre álló jövedelmét. A 2011. évi 
költségvetés-politika kiemelt feladata a munkahelyteremtés, a bürokrácia leküzdése. 
Ahogy már említettük, önkormányzatunk továbbra is számít az önhiki, illetve a 
belügyi keret lehetőségére. Ez a két önállóként megjelölt támogatás összevonásra kerül 
majd, ennek oka, hogy az önhiki számítási rendszere az elmúlt években egyre 
szigorúbbá és bonyolultabbá vált, és ezzel az önkormányzatok jelentős részét kizárta 
az alanyi támogatás lehetőségéből. Az új rendszerben a kincstári döntés-előkészítés 
nagyobb hangsúlyt kap, hiszen a pénzügyi helyzet megítéléséhez szükséges adatok a 
Magyar Állam Kincstárban rendelkezésre állnak. Ezt a támogatást az önkormányzatok 
évente két alkalommal igényelhetik majd. A 2011. évi bér- és járulékok alakulása az 
előző évihez hasonló lesz, hiszen a köztisztviselők illetményalapja és közalkalmazotti 
bértábla sem változik. A lakosság szám 6.221 főről 6.178 főre változott, ez képezi a 
lakosságszámtól függő normatíva igénylésünk alapját. A könyvtári és közművelődési 
érdekeltségnövelő támogatás tartalma kibővült. A jogcím alapján az önkormányzatok - 
csakúgy, mint eddig - a könyvtárak állománygyarapításához és a közművelődési 
infrastruktúra technikai, műszaki fejlesztéséhez juthatnak pályázati úton támogatáshoz. 
A gyermekszegénység elleni program keretében 2011. évben is 2,4 milliárd forint 
központosított előirányzat biztosítja a rászoruló gyermekek nyári étkeztetésének 
megszervezését. Szociális és gyermekvédelmi szolgáltatások tekintetében az 
alapszolgáltatások körében jelentősebb változás nem történik. A közoktatási feladatok 
központi költségvetési finanszírozása jellemzően a tanév-váltáshoz igazodik. Ennek 
megfelelően 2011. augusztus 31-ig a 2010. évi Költségvetési törvény, 2011. 
szeptember 1-től 2012. augusztus 31-ig pedig a 2011. évi költségvetési törvény 
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szabályozza a normatív hozzájárulásokat. Ami lényeges, hogy változnak az intézményi 
igényjogosultsági feltételek a sajátos nevelési igényű gyermekek jogcímen belül.  
Az oktatási intézmények működéséhez kistérségi normatívát kapunk 34.071 E Ft 
összegben,valamint az intézmény közös fenntartásában közreműködő önkormányzatok 
is részt vállalnak létszám arányosan a működtetésben. A Szécsény Kistérség Szociális 
Szolgáltató Központ és Gyermekjóléti Szolgálat működéséhez várható kistérségi 
normatíva összege 7.229 E Ft. Gyerekjóléti feladatokra 1.937 E Ft, a családsegítő 
szolgáltatásra 3.492 E Ft és a házi segítségnyújtásra pedig 1.800 E Ft összegre 
számítunk. 
A saját bevételeinkről annyit szeretnék elmondani, hogy ennek meghatározó részét a 
helyi adó, a gépjárműadók teszik ki. Itt mindenféleképpen reális tervezésre kell 
törekednünk. A hátrányos helyzetű települések közé tartozunk sajnos, és azt is tudni 
kell, hogy a közigazgatási területünkön működő vállalkozások is nagyon nehéz 
helyzetben vannak, ezért ők sem tudnak teljes mértékben eleget tenni helyi iparűzési 
adó fizetési kötelezettségüknek. Továbbra is fenntartjuk azt, hogy a Sas utcai épületet 
szeretnénk eladni, attól függetlenül, hogy az előző testületi ülésünkön arról 
határoztunk, hogy egyelőre, amíg ez nem történik meg, addig szeretnénk, ha élettel 
telne meg, de arra a bevétele nagyon-nagy szükségünk lenne.    
Említettem a kormányzati segítséget, amit várhatunk, illetve ami nagyon fontos, hogy 
a számlavezető pénzintézettel mielőbb fel kell vennünk a kapcsolatot, és a hiteleinknek 
valami kedvezőbb konstrukciójú hitellé történő átalakításáról kell megegyeznünk, 
illetve a folyószámla hitelkeretünket kellene megemeltetnünk. Ami sajnos ilyen 
helyzetben elkerülhetetlen, felül kell vizsgálnunk, hogy melyek azok az önként vállalt 
feladataink, amelyeknek a finanszírozását át kell gondolnunk, egyáltalán fel tudjuk-e 
vállalni. Sajnos ezt ki kell mondanunk. A dologi kiadásainknál is mértékekkel kell 
terveznünk, mert nem hagyható figyelmen kívül, hogy áremelések is várhatók. 
Felhalmozást érintő kötelezettségeinknél szeretném elmondani, hogy csak az 
elmaradhatatlan felújítási munkálatokra gondolhatunk, és azt javasolhatjuk 
intézményeinknél. Az áthúzódó pályázati pénzből megvalósuló beruházásainkra pedig 
a fedezetet meg kell teremtenünk. A nagy beruházásaink 2010. évben egy részben már 
lezajlottak, kifizetések egy része meg fog történni ez év végéig, viszont az áthúzódó 
beruházásokkal a 2011. évben is számolni kell. Ennyit szerettem volna egyelőre 
elmondani, illetve még, hogy javasoljuk, hogy a cégeiknél, tehát a Városüzemeltetési 
Kft-nél, az Agro-Help Kft-nél és a Gyermekétkeztetési Kft-nél támogatásként átadott 
pénzeszközök mellé rendelt feladatokat át kell tekintenünk, és ott is nagyon szigorú 
költségvetéssel kell továbbgazdálkodnunk.  
Tisztelettel kérem könyvvizsgáló urat, hogy ismertesse szakvéleményét. 

Bata János bejegyzett könyvvizsgáló 

Az előterjesztést megvizsgáltam, ami részletesen tartalmazza az önkormányzatra ható 
országos politikai, gazdasági feltételeket, hogy az, miként befolyásolja az 
önkormányzat gazdálkodását. Sajnos, mint ahogy az előbb is mondtam, 
megállapítható, hogy továbbra is rendkívül szigorú takarékos gazdálkodást kell 
folytatni az önkormányzatnak, hiszen jelen pillanatban koncepció szintjén 180 millió 
forintot meghaladó forráshiányt irányoz elő a tervezet, ami igen magas. 
Mindenféleképpen, ahogy azt a bizottsági ülésen is tárgyaltuk, át kell tekinteni az 
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önkormányzat önként vállalt feladatait, azokat, amelyek nem kötelező feladatok. Tehát 
az egyes szervezetek támogatását, legyen az egyesület, klub, vagy bármilyen 
szerveződés, illetve át kell tekinteni olyan szempontból az intézményeit is az 
önkormányzatnak, hogy racionalizálni kell a gazdálkodást. Tehát meg kell nézni azt, 
hogy milyen keretek között, milyen feltételek között gazdálkodnak az intézmények. 
Lehetne itt mondani például azt is, hogy át kell tekinteni azt, hogy milyen 
gyermeklétszámmal, milyen pedagóguslétszámmal dolgozik az iskola, annak milyen 
fedezete van, illetve ezen a területen esetleg a csoportbontásokat hogyan lehetne 
átalakítani úgy, hogy a minőségi szolgáltatás azért ne sérüljön, de ugyanakkor viszont 
gazdaságosabban lehetne megvalósítani ezt a feladatot. Mindenesetre ez az 
előterjesztés, koncepció, ez egy jó alapot biztosít arra, hogy a testület áttekintse, illetve 
utasítsa a polgármesteri hivatalt arra, hogy egy szigorú takarékos gazdálkodás 
megvalósításához szükséges költségvetési tervezetet készítsen el, amelyet a testületnek 
majd elő tud terjeszteni. Véleményem szerint, mindezek figyelembevételével, a 
képviselő-testületnek elfogadásra javaslom az előterjesztést. Köszönöm! 

Stayer László polgármester 

Köszönöm könyvvizsgáló úr véleményét. Az előterjesztést a Pénzügyi Bizottság is 
megtárgyalta, kérem képviselő urat, szíveskedjék tájékoztatni a testületet a bizottság 
véleményéről, javaslatáról.  

Juhász Miklós képviselő 

Az előterjesztést a Pénzügyi Bizottság megkapta, és a tegnapi ülésén megtárgyalta. 
Szeretném megismételni az előterjesztés címét: költségvetési koncepció, tehát a 
költségvetés az a kérdés, ami a Parlamentben is a legnagyobb vitákat szokta kiváltani, 
hát itt is egy nagyon nehéz ülésünk volt, egy gondterhelt, hosszú tanácskozás, sok 
fejvakarással. Végül is megszületett a döntést, a Pénzügyi Bizottság támogatja 3 
igennel és 2 tartózkodással az előterjesztés elfogadását. Még azt hozzá szeretném 
fűzni, hogy az egyik tartózkodás azért volt, a tartózkodó képviselőtársam egy bizottság 
felállítását kérte arra vonatkozólag, hogy vizsgálják meg az előzményeket, hogy a 
jelenlegi pénzügyi helyzetet tulajdonképpen mi idézte elő. Ezzel együtt, mint 
mondtam, a Pénzügyi Bizottság elfogadta az előterjesztést, és képviselőtársaimnak is 
elfogadásra javasolom. 

Stayer László polgármester 

Köszönöm szépen! Kérdezem képviselőtársaimat, hogy van-e kérdésük, 
hozzáfűznivalójuk az elhangzottakhoz? 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Amennyiben nincs, akkor az előterjesztésben foglaltaknak megfelelően javaslom 
elfogadásra a 2011. évi költségvetési koncepciót és a 11 pontból álló intézkedési 
tervet. Kérem, aki az azzal egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze! 
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A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 5 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
217/2010.(XII.14.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Önkormányzat és 
Intézményei 2011. évi költségvetési koncepcióját - mint a költségvetési 
tervezés alapját - megtárgyalta és az alábbiak szerint fogadja el: 
 
Az önkormányzat 2011. évi költségvetési koncepciójának 

            E Ft 
Megnevezés Működési 

célú 
Felhalmoz

ási célú 
Összesen 

Költségvetési kiadási főösszegét  1 001 751 18 000 1 019 751 
Költségvetési bevételi főösszegét 881 568 59 642 941 210 
Költségvetési hiány összegét 103 938 105 062 209 000 
Előző évi pénzmaradvány 
igénybevétele     0 
Finanszírozási célú műveletek 
kiadását 98 427 10 302 108 729 
Finanszírozási célú műveletek 
bevételét 0 0 0 
Likviditási hitellel fedezett hiány 
összegét 187 270 0 187 270 
Finanszírozási célú műveletek 
egyenlegét: 88 843 -10 302 78 541 
Kiadási főösszegét: 1 100 178 28 302 1 128 480 
Bevételi főösszegét 1 068 838 59 642 1 128 480 
a fenti összegekben állapítja meg az 1. melléklet alapján.  

 

1) Biztosítani kell a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. 
törvényben, és más jogszabályokban meghatározott alapfeladatok 
ellátásának pénzügyi fedezetét. Az intézményi költségvetések tervezésekor 
a takarékos gazdálkodás szem előtt tartásával kell a tervezést elvégezni és 
ennek megtörténtét az intézményi költségvetések egyeztetése során 
érvényesíteni kell.  

2) Felül kell vizsgálni a 2010. évben tett kötelezettségvállalásokat. A 
pályázattal érintett előző évről áthúzódó fejlesztések forrásigényét 
biztosítani kell. 

További felhalmozási előirányzatot a Képviselő-testület csak akkor tervez, 
ha kötelező önkormányzati feladatok maradéktalan megvalósítása nem 
kerül veszélybe, és a költségvetés egyensúlya biztosítható, illetve ha a 
fejlesztés pályázat útján valósulhat meg. 
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3) Minden intézménynél, illetve gazdálkodó szervezetnél törekedni kell a 
takarékos gazdálkodásra, különösen nagy gondot kell fordítani a 
legnagyobb összeget kitevő személyi jellegű kiadások jogszabályi 
előírásoknak megfelelő tervezésére és a költségvetések szakmai és 
pénzügyi felülvizsgálatára. Az önkormányzati kft-k üzleti tervét a 
költségvetés készítéséhez kell elkészíteni. 

4) A Polgármesteri Hivatalnál és az intézményeknél a dologi kiadások 
vonatkozásában a tervezés során az előirányzatokat úgy kell kialakítani, 
hogy intézményrendszer kiegyensúlyozottan és biztonságosan működjön. 

5) Városi rendezvények csak pályázati forrásból szervezhetők. 

6) Minimalizálni kell a civil szervezetek támogatását. 

7) A szociális kiadások előirányzatát a 2010. évi szintnél alacsonyabb szinten 
kell megtervezni. A Képviselő-testület felkéri a Jegyzőt, hogy az átmeneti 
segélyre vonatkozó rendeleti szabályozás kerüljön felülvizsgálatra az 
alkalmanként adható átmeneti segély összegszerűségének felső határa, 
valamint az évenként beadható kérelem gyakorisága tekintetében.  

8) A közoktatási normatívák szűkössége miatt a 2011/2012. tanév 
órakeretének meghatározásánál kizárólag a törvényi előírások 
alkalmazhatók, az osztály létszámok meghatározásánál a módosított 
közoktatási törvény előírásait kell alkalmazni, csoportbontásokat 
minimalizálni kell. A gyereklétszámot figyelembe véve a napközis 
csoportok számát felül kell vizsgálni, és csökkenteni kell. 

9) A bevételek növelése érdekében a kapcsolódó rendeleteket, határozatokat 
felül kell vizsgálni, és a költségvetési törvényjavaslat 6. számú melléklete 
alapján az önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévő önkormányzatok 
támogatására a pályázatot be kell nyújtani. Figyelemmel kell kísérni az 
uniós-, országos- és megyei pályázati kiírásokat, hogy önkormányzatunk 
működését ezekkel a lehetőségekkel is megkönnyítsük. 

10)  Az adó- és a vevői kintlévőségek csökkentése érdekében tovább kell 
folytatni a szigorú végrehajtási tevékenységet. 

11)  A költségvetés céltartalék mértékét a folyamatban lévő pályázatok miatt 
10.000 E Ft összegben tervezzük  

 
Határidő: 2011. február 15.  
Felelős: Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 

 
 
Megérkezett az ülésre Antal Ferenc képviselő. A képviselő-testület létszáma a 
továbbiakban 6 fő.  
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8.  Előterjesztés az autóbusszal végzett menetrendszerinti személyszállításra kért 
ajánlatok elbírálására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Az autóbusszal végzett menetrendszerinti személyszállításról szóló 2004. évi XXXIII. 
törvény 6. §-a értelmében a szolgáltató kizárólag közszolgáltatási szerződés keretében 
bízható meg, mely nyilvános pályázati eljárás nyertesével köthető. A törvény 7. § (1) 
bekezdése alapján a képviselő-testület 159/2010.(X.26.) számú határozatával a 
menetrendszerinti helyi személyszállítási közszolgáltatást végző kiválasztására a 
nyilvános ajánlatkérésen alapuló eljárást folytattunk le. Az eljárás lefolytatása során 
három közlekedési szolgáltatást végző gazdasági társaságtól kértünk ajánlatot.  
A felhívásra három ajánlat érkezett a következők szerint: 
- Pusztaszabolcsi Közlekedési Kft., székhelye: Dunaföldvár, 
- Helyi Busz 2011. Kft , székhelye: Pákozd,  
- Abai Kistérségi Kft., székhelye: Szokolya. 
Mindhárom pályázat érvényes volt. A Bíráló Bizottság megvizsgálta ezeket az 
ajánlatokat, és a bizottság véleménye alapján javaslom, hogy Szécsény város 
közigazgatási területén a helyi menetrendszerinti személyszállítási közszolgáltatás 
végzésével a Helyibusz 2001. Kft-t bízzuk meg 2011. január 1-től 2012. december 31-
ig.  
Kérdezem képviselőtársaimat, hogy ezzel kapcsolatban van-e valakinek kérdése, 
véleménye? 

Borda Tamás képviselő 

Mindenképpen kérném, hogy a majdani nyertes pályázóval történjen egy egyeztetés a 
menetrendnek a megváltozása érdekében, és javasolnám, hogy főként az iskolai időhöz 
alkalmazkodjon a menetrend mind a reggeli, mind a délután időben. Ugyanis elég sok, 
úgymond panasz érkezett, hogy a helyi járati buszok ehhez nem alkalmazkodnak, tehát 
reggel túl korán jönnek be a falvakból, délután pedig főleg az alsó tagozatosak iskolai 
idejének végezte előtt mennek el ezek a buszok. Tehát nem tudják kihasználni az 
iskolai időszakot a tanulók. Mindenképpen kérném, hogy ebben valamilyen változtatás 
legyen, az iskola vezetését is bevonva az egyeztetésbe. Köszönöm! 

Stayer László polgármester 

Köszönöm szépen! Intézkedni fogunk, hogy ez így történjen meg. 
Amennyiben nincs több hozzászóló, az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot 
bocsátom szavazásra. Kérem, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
218/2010.(XII.14.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az autóbusszal 
végzett menetrendszerinti személyszállításról szóló 2004. évi XXXIII. 
tv. 7. § (1) bekezdése alapján a nyilvános ajánlattételi felhívásra 
beérkezett pályázatok elbírálása alapján a Helyibusz 2001. Kft-t (8095 
Pákozd, Dózsa Gy. út 38.) 2011. január 1-től 2012. december 31-ig 
bízza meg Szécsény város közigazgatási területén a helyi 
menetrendszerinti személyszállítási közszolgáltatás végzésével.  
 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a helyi menetrendszerinti 
személyszállítási közszolgáltatási szerződést aláírja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester 

 
 
9. Egyebek 
9.1 Képviselői bejelentések  
 

Stayer László polgármester 

Smelkó István képviselő úr jelezte, hogy az egyebek napirend keretében szeretne két 
bejelentés tenni. Parancsolj képviselő úr! 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Köszönöm a szót! Tulajdonképpen a kettőből négy lett, de ez menetközben jött. 
Mindjárt azzal is kezdeném, hogy elfogadtuk a munkatervünket, és most olvastam, 
hogy a zeneiskola szerződése júniusban lejár, tehát azt előtte tárgyalnunk kell, hogy az 
új szerződést hogyan tudjuk majd létrehozni.  
Hétfőn a mentőállomáson vettem részt egy megbeszélésen a műszaki osztály 
vezetőjével, és erről csak annyiban szeretnék beszámolni a képviselő-testület 
tagjainak, hogy megtekintettük ott a helyszínt a leendő mentőbeállók ügyében, és ott a 
műszaki osztály vezetője elmondta, hogy hogyan kellene megcsinálni, úgyhogy a 
Mentőszolgálat képviselője, aki jelen volt ezen a megbeszélésen, pozitívan állt hozzá. 
Azt mondta, hogy komplett tervdokumentációkat tudj majd adni ehhez a 
megvalósításhoz. A hely adott hozzá, úgyhogy most már csak annyi kellene, hogy az 
önkormányzatunk részéről valakit kijelölni, hogy ezt a dolgot vigye, és legyen a 
felelős érte. Ennyi lett volna a mentőállomással kapcsolatban 
A harmadik dolog, hogy szeretném megkérdezni, hogy a régi könyvtár épületéből az 
iratanyag mikor kerül át ide, a városháza épületének a pincéjébe, mert szeretnék 
használatba venni a gyerekek, és addig nem tudjuk, amíg az irattár ott van. Azért 
kérdezem, hogy ez mikorra várható, mert jó lenne, ha folyamatában működne.  
Az utolsó, immár hagyománnyá váló kérdésem, hogy mikor lesz a művelődési 
központban a fűtés elindítva, valamint azt hiszem két, vagy három hete volt testületi 



 20 

ülésünk, azóta mi történt ezzel kapcsolatban? - ez lenne a kérdésem. Köszönöm 
szépen! 

Stayer László polgármester 

Köszönöm Képviselő úr! A zeneiskolával kapcsolatos felvetésre: a munkarendünknél 
természetesen figyelembe vesszük.  
A mentőállomással kapcsolatban: valóban sajnos elég mostoha körülmények között 
működik ott most a dolog, hiszen fedetlen területen állnak kint a mentőautók, és azért 
egy fagyos gépjárműbe beülni, főleg szükséghelyzetben, azért az, nem egy leányálom. 
Örülnék neki, ha mihamarább változás történnék, nyilván ennek a kivitelezése majd 
csak tavaszra történhet meg.  
A műszaki osztályvezető úr jelentkezett hozzászólásra, kérem, hogy egyben a 
képviselő úr utolsó felvetésére, a művelődési ház fűtésével kapcsolatban is adjon 
tájékoztatást.  

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Tisztelt Képviselő-testület! A mentőállomással kapcsolatban a mai információm az, 
hogy 22-én a Mentőszolgálat képviselői jönnek újra egyeztetni, tehát ennyivel előbbre 
tartunk ebben az ügyben. 
A művelődési ház ügyben a kivitelező számára átadtam a dokumentációt. A tegnapi 
egyeztetés szerint, a mai napon a TIGÁZ Salgótarjáni Részlegének üzemvezetőjével 
egyeztettem, hogy miként lehet megoldani az élőre kötését ennek a rendszernek. 
Holnap, vagy holnapután a polgármester úrral mindenképp szeretnék leülni tárgyalni 
ez ügyben, hogy ezt minél gyorsabban nyélbe lehessen ütni. Hiszen ugye arról szól a 
történet, hogy tizenhatmillió forintra van a tervezői költségvetés beárazva, 14 millió a 
fűtés és 1,8 millió a gáz biztosítása, tehát nyilvánvalóan a vállalkozó felé a 
kötelezettségvállalással kapcsolatban kell összeülnünk. Úgyhogy árunk az lesz 
holnapra, legkésőbb holnaputánra, innentől kezdve a megrendelés kiadása kell csak 
ahhoz, hogy mehessen a munka, illetve tárgyalunk a kazán szállítójával. Abban 
biztatott a vállalkozó, hogy lehet, hogy viszonylag jó áron juthatunk hozzá, 
mostanában elég jó árengedményeket szoktak adni. Ennyit akartam elmondani. 
Köszönöm! 

Stayer László polgármester 

Köszönöm Osztályvezető úr! A holnapi napon kerítsünk arra sort, hogy le tudjunk ülni 
megbeszélni ezt a kérdést. 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 

A könyvtárból való kiköltözéssel kapcsolatban arról szeretném tájékoztatni tisztelt 
Képviselő urat, hogy mi folyamatosan egyeztetünk a kivitelezővel, hogy mikor tudunk 
egy-egy helyiséget elfoglalni, mert az épület még nincs műszakilag átadva. 
Folyamatosan szállítjuk el az iratokat, és bízom benne, hogy minél előbb ki tudunk 
onnan költözni, mert ez nekünk sem jó, hogy iratokét oda kell átmenni. Tehát 
igyekszünk onnan minél előbb átköltözni, de nem rajtunk múlik, ez a pince állapotától 
függ.  



 21 

Stayer László polgármester 

Főépítész úr is szólásra jelentkezett. Tessék! 

Őze János városi főépítész 

Hagy mondjak ehhez annyit, hogy a pince állapota pesszimistán 60 %-os, optimistán 
70 %-os, tehát nincs kész. Tehát úgy költözött be részben, az első felébe is az irattár, 
hogy a durva vakolat van kész, finomvakolat nincsen, festés, illetve meszelés nincs, 
tehát azt meg kell csinálni, hogy úgy mondjam, a kivitelezőre rá kell hatni, mert mi 
hiába mondtuk, tehát ebben lépni kell.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Körülbelül másfél hónapja én megkérdeztem a kivitelezőt, amikor volt a kooperáció, 
akkor azt mondta, hogy egy héten belül befejezi a pincét.  

Őze János városi főépítész 

Javaslom, hogy holnap gyere le velem, és majd meglátod, hogy néz ki. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Csak attól még nem lesz kész.  

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Ráadásul a kivitelező a héten befejezi a kivitelezési munkákat, téliesít, úgyhogy 
mindenképpen arra lesz szükség, hogy ebben valamilyen erősítés történjen, hogy 
fejezzék be minél előbb, ha már ez október harmadikáig nem történhetett meg.    

Stayer László polgármester 

Erről most értesülök, úgyhogy ez ügyben mindenképpen intézkedni fogunk holnap.  
 
 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Nekem csak egy fél mondatom lesz. Hál’ Istennek, örömmel tapasztaltam, és kaptam 
meg a műszaki osztály meghívóját, hogy az iskola és óvodának az elő-bejárati részén a 
csúszás problémát meg fogjuk vizsgálni, hogy mi okozta. Remélem, hogy a következő 
képviselő-testületi ülésen majd be tudunk arról számolni, hogy milyen megoldási 
javaslataink vannak a jövőre nézve. Csak ennyit szerettem volna elmondani.  

Borda Tamás képviselő 

Ehhez kapcsolódóan lenne egy mondatom. Először is köszönjük szépen mind a 
kollégáim, mind a velem kapcsolatban álló szülők nevében, hogy ideiglenesen meg lett 
oldva ezekkel a csúszásgátló csíkokkal. És akkor rögtön lenne polgármester úr és 
alpolgármester asszony felé egy tiszteletteljes kérésem a kollégáim javaslatára, hogy 
az udvari részen lévő lépcsőt is meg lehetne-e oldani, ahol a tanulók száz százaléka jön 
be, megy ki. Az ugyanolyan veszélyes, ugyanúgy csúszik. Nagyon sokat segítene.  
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Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Szerintem megoldható lesz, most inkább az idő lesz az akadálya annak, hogy 
föltegyük, mert ennek a csúszásgátló szalag felhelyezéséhez plusz fokok kellenének és 
száraz idő. Ahogy halottam az időjárás előrejelzést, arra most nem számíthatunk, de 
amint lesz rá lehetőségünk, természetesen megoldjuk. Örülünk neki, hogy végre 
hozzánk is eljutnak azok a jobbító szándékú kezdeményezések. 

Borda Tamás képviselő 

Köszönöm szépen! 

Stayer László polgármester 

Annyit szeretnék kérni, hogyha úgy ítélitek meg, hogy tényleg balesetveszélyes, akkor 
valamilyen ideiglenes - ez is egy ideiglenes - megoldást legyetek szívesek kitalálni, 
akár egy szőnyeget, vagy valamit lehelyezni.  

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Csak egy mondatot az alpolgármester asszony megjegyzéséhez: azért bízunk benne, 
hogy mostanában nem fog jönni a VÁTI ellenőrizni, mert ez a csúszásmentesítés nem 
felel meg az akadálymentesítési követelményeknek, de bízunk benne, hogy nem lesz 
ilyen ellenőrzés. Az iskola egy éve lett átadva, úgyhogy az éves bejárást fogjuk tartani 
a holnapi napon, és óvodával kapcsolatban, amik felmerültek eddig problémák, azokat 
tisztázzuk, és a kivitelező már el is kezdte ennek a javítását. Egyértelmű nyilatkozatot 
kérek holnap a tervezőtől, a kivitelezőtől és a műszaki ellenőrtől a csúszás 
mentességéről mind a hátsó, mind az első bejáratoknak, és nyilvánvaló a nyilatkozatok 
birtokában fogjuk tudni azt mondani, hogy az alpolgármester asszony, mint jogász, 
milyen intézkedést fog javasolni akár egyik, akár másik fél felé. 

Stayer László polgármester 

Ha jól értem, amit osztályvezető úr mond, tehát az akadálymentesítésnél, ez mondjuk 
gondot jelent, de a burkolat csúszásmentessége megkérdőjelezhető, függetlenül attól, 
hogy úgy szerepel ennek a járólapnak a besorolása. Van-e arra lehetőség, hogy ebben 
módosítás történjen a kivitelező részéről? 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Azért fogalmaztam úgy az előbb, hogy nyilvánvaló a kivitelező nyilatkozni fog arról, 
hogy szerinte ez a lap megfelelően csúszásmentes-e, nyilatkozni fog arról, hogy a 
tervező által betervezettet építette-e be, és ha ebben ellentmondások lesznek, akkor 
nyilván ez egy jogi probléma lesz, hogy kinek a dolga lesz ezt helyreállítani, ha ez 
valóban gondot jelent. Ez az egyik része. A másik része pedig, amire én utaltam, az az, 
hogy egy akadálymentesítési pályázat is volt, és ugye a vezető sávra kellett, hiszen az 
a fő útiránya az iskolásoknak, erre kellett rárakni ezt a bizonyos csíkokat, ezzel a 
vezető sáv a vakok és gyengén látók számára kitapinthatatlanná válik. Tehát erre 
utaltam csak, és mostanában voltak már ilyen és hasonló ellenőrzéseink, de azt 
gondolom, hogy azért ezt túl fogjuk élni, nem ez lesz a legnagyobb probléma. Én azt  
mondom, hogy ebből nem lesz különösebb probléma, és a tavasz folyamán, ahogy az 
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alpolgármester asszony is utalt rá, hogy az időjárási viszonyok most erre nem 
alkalmasak, a tavasz folyamán, addigra jogilag is ki lesz találva az a mód, hogy ki és 
hogyan tegye ezt helyre.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Most már akkor szólok. Az a helyzet, hogy amikor ezek a csíkok felragasztásra 
kerültek, ha jól tudom, te ott voltál, és láttad, hogy hol van az akadálymentes vonal. 
Nyilván be lehetett volna a másik ajtóhoz is tenni, és senki nem írta elő, hogy csak 
középen lehet ez a dolog, tehát én úgy gondolom, hogy akadálymentes ide, 
akadálymentes oda, azon a csúszós lépcsőn akár egy mozgássérült sem tudott volna az 
ajtóig elközlekedni, függetlenül attól, hogy ezek a csíkok ott vannak. Ha pedig ott 
vannak, az egy kerekes székest, vagy egy mozgáskorlátozottat csak segít abban, hogy 
bejusson az épületbe, nem pedig korlátoz. Tehát ezt azért mindenképp vizsgálnunk 
kell. A másik pedig az, hogy én nem tudom, hogy milyenek azok a lapok, mert én nem 
vagyok szakember, de egy szakember majd megnézi, de belül ugyanezek a lapok 
vannak letéve. Tehát ezt azért szemmel is meg tudom állapítani. Azon túlmenően, 
hogy nyilatkoztassuk, szerintem kérjük el azt az okiratot, ami azt igazolja, hogy 
valóban egy kültéri, egy csúszásmentes járólapról van szó, mert nem bírósági eljáráson 
bizonyítási eljárásként szeretnék felvetetni ott köveket, és megvizsgáltatni, hogy 
csúszik, vagy nem csúszik, hanem erről biztos, hogy van valami tanúsítvány, ami 
igazolja, hogy azok milyen járólapok. 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

A kivitelező képviselője volt ma nálam, és jeleztem - mint mondtam, el is kezdték a 
javításokat az egyéb területeken már -, hogy minőségi bizonylata van ennek, vegyék 
elő, és azzal támasszák alá a megfelelőségét. A problémája a kivitelezőnek az ebből a 
szempontból, ha azt építette be, amit a tervező tervezett, akkor is neki probléma, ha 
nem jót épített be, ugye ez jogi kérdés, mert költségmegosztást és egyéb problémát 
felvet. A megjegyzésedre pedig csak annyit, hogy veled nem tudtam egyeztetni, 
utasításként kaptam, hogy menjünk ki és ellenőrizzük. Tehát a technológiát kellett 
leellenőriznünk, és a kollégám ott volt végig, de holnap ezt meglátjuk.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Jó, rendben, ne vitatkozzunk, ha lesz eredmény, akkor lépünk megfelelően tovább. 
 

Juhász Miklós képviselő 

Lehet, hogy nyitott kapukat döngetek vele, a főépítész urat és az osztályvezető urat 
szeretném megkérdezni, illetve megkérni, hogy az Ipoly hídnak a feliratozott pillérei, 
azt hiszem, az van rajta, hogy 1895, ezek lehetőleg maradjanak meg. Valahogy ezeket 
meg kellene őrizni, hogy az új Ipoly hídon is ennek a hídnak az ősiségét és a 
történelmiségét bizonyítani tudjuk vele, ha meg van.  
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Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Megvan. Én is kértem, ugyanez nekem is eszembe jutott, és személyesen voltam lent, 
amikor a főépítész úr mondta, hogy eltették, és ezek vissza lesznek helyezve.  

Juhász Miklós képviselő 

Akkor jó, köszönöm szépen! 
 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Egyebekben szeretném meg jelezni, mert jelezték felém, hogy az idősebb korosztály 
igényelné azt, hogy így az ünnepek kapcsán, Karácsonyt megelőzően, egy 
összejövetelt, beszélgető estet szervezni számukra, hogyha van rá lehetőség. Bár, 
tudom, hogy most több épület átépítés alatt van, úgy esetleg problémát jelenthet a hely 
is, de a későbbiekben majd ez egy jól bevett szokásként jó volna, Javasolnám 
bevezetni, tartsuk már ezt evidenciában. Emlékezetem szerint a tavalyi 
közmeghallgatás alkalmával már felmerült ez egyszer igényként az idősebbek, 
nyugdíjasok részéről, és jó volna, ha ez irányban tudnánk valamit lépni egy kisebb 
megajándékozás jellegűen, Karácsony előtti időszakban tervezetten ezt az idősek 
számára.  

Stayer László polgármester 

Ez a kérés konkrétan a nyugdíjas klub tagjaitól, vagy általában az idősebb emberektől 
érkezett? 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Tudom, hogy működik a Nyugdíjasok Klubja is, de úgy általában az idősebbek és akik 
ezt igényelnék, vagy esetlegesen rászorulók részére.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Idén erre nem volt forrás egyáltalán, sem az önkormányzat költségvetésében, sem 
pályázati forrásból. Jövőre tervezünk egy idősek napja megemlékezést, vagy egy 
idősek napi koncertet, nem tudom még, hogy milyen formában lesz ez. A nyugdíjas 
klub pedig szokott rendezni minden évben farsangi bált, karácsonyi összejövetelt, volt 
egy nagy nyugdíjas találkozó. Tehát azt gondolom, hogy van lehetőség, ha valaki 
érdeklődő és szeretne elmenni, azoknak nyitva vannak a kapuk. A klubbon belül is 
havonta vannak foglalkozások, szeretettel várunk minden nyugdíjast, vagy érdeklődőt 
oda, aki szeretne ezen részt venni. Most az idén külön Karácsonyra nem terveztünk 
valóban, de jövőre lesz. Ezt tudom mondani.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Köszönöm a választ. Magamnak is mondom, hogy ne felejtsük el ezt ösztönözni majd.  
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Stayer László polgármester 

Mivel egyéb felvetés nincs, mint ahogyan a meghívóban is jeleztük, a Szécsény 
Kistérség Szociális Szolgáltató Központ és Gyermekjóléti Szolgálat intézményvezetői 
pályázatának elbírálására, az aljegyzői pályázat elbírálására, valamint a Szécsényi 
Gyermek- és Közétkeztetési Nonprofit Kft. ügyvezetői igazgatójának megbízására és a 
könyvvizsgáló megbízásának meghosszabbítására az Ötv. 12. § (4) bekezdés a) pontja 
alapján zárt ülésen kerül sor, ezért a nyílt ülést bezárom (1545 órakor). 
 
 
A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készült. 
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